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OBČINA BRDA 
Trg 25. maja 2 
5212 Dobrovo 
 
Številka: 0321-03/2025 
Datum:  25. 3. 2025 

 
 

ZAPISNIK 
19. redne seje Občinskega sveta Občine Brda, ki je bila dne 25. 3. 2025, ob 18. uri, 

v Vili Vipolže 
 

Prisotni svetniki: Teja Jelina, Goran Simčič, Nika Prinčič, Miloš Protić, Jurij Špacal, David Saksida, Damjan Birtič, Robert 
Feri, Zvezdan Prinčič, Nadja Šfiligoj, dr. Karol Peter Peršolja, Silvestra Elen Brašnić Saffigna, Vilko Prinčič, Lilijana 
Kastelic, Anja Pertovt 
 
Opravičeno odsotna svetnica: Tanja Baša Jasnič 
 
Seji prisostvujejo: župan Franc Mužič, Anita Manfreda – direktorica občinske uprave, Dejan Rusjan, Beti Kumar, Nika 
Fabricijo Jug, Sebastjan Arčon, Mateja Ambrožič, Mojca Treplak, Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda, Sejad 
Jušić – načelnik Policijske postaje Nova Gorica, Samo Beridan – Policijska postaja Nova Gorica – vodja rajona Brda, 
Andreja Hladnik – vodja Centra za pomoč na domu, Simona Krese – Krese d.o.o. 
 
Sejo je sklical župan Franc Mužič. Sejo vodi podžupan Goran Simčič.    
 
Dnevni red 
1. Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
2. Potrditev zapisnika 18. redne seje 
3. Obravnava in sprejem dnevnega reda 
4. Poročilo o varnostni problematiki v Občini Brda za leto 2024  
5. Sklep o določitvi cene socialno varstvene storitve pomoč družini na domu v Občini Brda za leto 2025 
6. Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Brda za leto 2024  
7. Odlok o spremembi Odloka o Proračunu Občine Brda za leto 2025  
8. Poročilo o opravljenem nadzoru dela poslovanja Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda 

v letu 2024   
9. Poslovno poročilo ZTKMŠ Brda za leto 2024  
10. Soglasje k zadolžitvi Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda   
11. Imenovanje predstavnikov Občine Brda v Svet zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo   
12. Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 18. redne seje   
13. Pobude in vprašanja svetnikov   
14. Realizacija sklepov 18. redne seje   
 

Ad 1. 
 
Otvoritev seje in ugotovitev sklepčnosti 
 
Prisotnih je 14 članov Občinskega sveta Občine Brda. Občinski svet je sklepčen in lahko nadaljuje s sejo. Svetnica 
Silvestra Elen Brašnić Saffigna se je seje udeležila ob 18.29. Prisotnih je 15 članov občinskega sveta. 
    

Ad 2. 
 
Potrditev zapisnika 18. redne seje 
 
V obravnavo je bil dan zapisnik 18. redne seje.  
 
Na zapisnik ni bilo pripomb.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet zapisnik 18. redne seje.  
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Ad 3. 
 
Obravnava in sprejem dnevnega reda 
 
V obravnavo je bil dan predlagani DNEVNI RED 19. redne seje.  
 
Predsedujoči na predlog župana predlaga umik točke Ad6 - Poročilo o delu Nadzornega odbora Občine Brda za leto 
2024 zaradi odsotnosti poročevalke.  
 
Ostale točke se ustrezno preštevilčijo.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet predlagani DNEVNI RED 19. redne seje.   
 

Ad 4. 
 
Poročilo o varnostni problematiki v Občini Brda za leto 2024 
 
Poročilo podata Sejad Jušić – načelnik Policijske postaje Nova Gorica in Samo Beridan – vodja rajona Brda.  
 
Policijska postaja Nova Gorica uspešno izvaja aktivnosti za obvladovanje deviantnih pojavov na območju občine Brda 
in zagotavlja prisotnosti vodje policijskega okoliša na območju občine, prav tako pa se po potrebi zagotavlja prisotnost 
ene policijske patrulje.  
Ocenjujejo, da je sodelovanje z lokalno skupnostjo in civilno zaščito zelo dobro, kar predstavlja temelj za uspešno 
prepoznavanje in ustrezno odzivanje na morebitna odklonska ravnanja.  
 
Kriminaliteta 
V letu 2024 beležijo upad kaznivih dejanj za 50%. Velik poudarek pri njihovem delu je usmerjen v ozaveščanje občanov 
glede samozaščitnih ukrepov v zvezi varovanja premoženja (namestitev varnostnih kamer, zaklepanje objektov, 
odstranitev vrednejših predmetov iz vidnega polja,…), prav tako so s povečano prisotnostjo v času trgatve, ob drugih 
opravilih v vinogradih in na izhodiščih turističnih točk izvajali naloge policije z namenom preprečevanja vlomov v vozila 
oz. druga odklonska ravnanja.  
Zelo dobro sodelovanje z občani in njim posredovane informacije so pomembno prispevale, da so lahko pravočasno in 
učinkovito odzvali pri preiskavi kaznivih dejanj. Predvsem se je to sodelovanje izkazalo za zelo učinkovito, saj zaradi 
bližine državne meje, storilci takoj po storitvi pobegnejo čez mejo v Italijo.  
 
Javni red 
Stanje javnega reda in miru na območju občine Brda v letu 2024 ocenjujejo kot ugodno. V letu 2024 so na območju 
občine obravnavali 20 kršitev javnega reda in miru. V gostinskih lokalih in na javnih prireditvah so v letu 2024 
obravnavali eno kršitev javnega reda in miru.  
Posebej velja izpostaviti tri večje prireditve, ki so se odvijale na območju občine in sicer Brda in vino, Martinovanje v 
Šmartnem in Martinovanje v Kleti Brda, kjer kljub večjemu številu obiskovalcev na vseh treh prireditvah niso 
obravnavali hujših kršitev javnega reda, so pa obravnavali dve kršitvi Zakona o varstvu javnega reda in miru, kar je 
upoštevajoč dinamiko dogajanja in število obiskovalcev ugodno.  
 
Na območju Korade so zabeležili dva nasada indijske konoplje, vendar jim storilcev ni uspelo izslediti. Problematiki 
prepovedanih drog namenjajo še posebno pozornost s tem, da je vodja policijskega okoliša dnevno v stiku s prebivalci 
na območju občine in se aktivno vključuje v reševanje tovrstne problematike v primeru pridobljenih informacij.  
 
Kršitev povezanih s problematiko obratovalnih časov gostinskih lokalov in hrupa niso zaznali. Sicer pa tej problematiki 
in kršitvam Zakona o omejevanju porabe alkohola posvečajo posebno pozornost, prav tako gostince in druge 
organizatorje javnih prireditev skozi celotno leto opozarjajo na dosledno upoštevanje obratovalnega časa ter na 
prepoved točenja alkoholnih pijač vinjenim in mladoletnim osebam.  
 
V zvezi suma kršitev vožnje v naravnem okolju so 7. 7. 2024 in 27. 7. 2024 skupaj z inšpekcijsko službo izvedli poostren 
nadzor na območju občine Brda – na predelu Korade in Sabotina. Kljub poostrenemu nadzoru niso ugotovili kršitev. Je 
pa bilo ob rednem nadzoru, ki ga izvaja vodja policijskega okoliša ugotovljeno, da so kmetijske površine, pohodne in 
gozdne poti poškodovane s strani voznikov moto cross motorjev in štirikolesnikov kar kaže na to, da kljub 
prizadevanju, da bi se tovrstna nedovoljena vožnja zmanjšala se še vedno ugotavlja, da posamezniki ne spoštujejo 
predpisov glede vožnje v naravnem okolju.  
Na spletni strani Občine Brda je bil glede vožnje v naravnem okolju podan poziv voznikom, naj upoštevajo in 
spoštujejo predpise, ki se nanašajo na vožnjo v naravnem okolju.  
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Zagotavljanje varnosti cestnega prometa  
Območje občine Brda velja za tranzitno območje z velikim deležem domačih in tujih udeležencev v cestnem prometu. 
Najbolj obremenjena je Regionalna cesta R2-402 iz smeri Podsabotina do bivšega mejnega prehoda Neblo. V letu 2024 
so dali poudarek na izvajanju ukrepov za umirjanje hitrosti, predvsem s prisotnostjo policije na navedenih relacijah.  
Na območju občine Brda se je v letu 2024 zgodilo 31 prometnih nesreč, nobena ni imela za posledico smrt udeleženca 
prometne nesreče, 3 osebe so bile hudo telesno poškodovane, 7 oseb je bilo lahko telesno poškodovanih. Upoštevajoč 
statistične podatke v povezavi s prometno obremenjenostjo cest v občini ugotavljajo, da je stanje na področju varnosti 
cestnega prometa v primerjavi z leto 2023 približno na enaki ravni.  
Kot najpogostejši vzroki prometnih nesreč se ugotavlja nepravilna stran in smer vožnje, neprilagojena hitrost, premiki 
z vozilom in neupoštevanje prednosti, dočim ostale kršitve ne izstopajo.  
V zadnjih letih se na območju občine beleži povečan promet kolesarjev, ki uporabljajo uradno označene kolesarske 
poti.  
Kot velika pridobitev z vidika varnosti cestnega prometa je obvoznica Kojsko, ki je močno razbremenila promet skozi 
naselje Kojsko.    
 
Nadzor državne meje in izvajanje predpisov o tujcih  
Območje občine Brda na zahodnem delu meji z Republiko Italijo. V letu 2024 so bili prisotni na cestnih relacijah v smeri 
Neblega, Vipolž in Plešivega. Poudarek je bil na kontroli prehajanja oseb in vozil iz smeri oz. v smeri Italije in 
ugotavljanje morebitnih odklonskih pojavov. Kljub napovedanemu povečanemu nadzoru na državni meji s strani 
italijanskih varnostnih organov posebnosti v zvezi s tem niso beležili.  
Pri njihovem delu je bil dan poudarek na ugotavljanju kršitev nezakonitega zaposlovanja in prebivanja tujcev na 
gradbiščih in objektih za katere so ugotovili, da v njih prebivajo tujci vendar kršitev niso beležili. V nekaterih primerih 
so bile ugotovljene nepravilnosti glede suma opravljanja dela na črno, predvsem v vinogradih. O ugotovitvah so bile 
obveščene pristojne službe.  
 
Preventivna dejavnost 
Pri izvajanju nalog s področja v skupnost usmerjenega dela si je Policijska postaja Nova Gorica zastavila cilj povečanega 
sodelovanja z lokalno skupnostjo in stalno prisotnostjo med občani na terenu. Prav tako so izvedli vrsto preventivnih 
aktivnosti tako z vidika prometne varnosti, kakor javnega reda in kriminalitete s poudarkom na svetovanju občanom in 
samozaščitnemu ravnanju, da se zmanjša možnost nastanka odklonskih pojavov.  
Policijska postaja Nova Gorica aktivno sodeluje v Svetu za preventivo in vzgojo v cestnem prometu Občine Brda, 
predvsem z nudenjem informacij in svetovanjem z namenom zagotavljanja čim večje varnosti vseh udeležencev v 
cestnem prometu. V zvezi s tem so bili prisotni na dveh prireditvah na območju Brd, kjer je bila preventivna aktivnost 
usmerjena najbolj ranljivim skupinam udeležencev v cestnem prometu (pešci, kolesarji, motoristi). Prav tako so 
aktivno sodelovali pri pripravi člankov v Briškem časniku.   
S ciljem preprečevanja odklonskih pojavov so v sodelovanju z Osnovno šolo Alojza Gradnika Dobrovo v sklopu 
preventivnih aktivnosti izvedli predavanja iz različnih tem (droge, alkohol, pirotehnična sredstva, vandalizem,…) in s 
tem poskušali preventivno vplivati, da ne bi prihajalo do odklonskih ravnanj.  
 
Teja Jelina je z rezultati zadovoljna saj se beleži upad števila kaznivih dejanj, kar pomeni, da prisotnost policije v Brdih 
in ozaveščanje prebivalcev deluje. Doda še, da s policijo zelo dobro sodeluje tudi Iniciativni odbor Za življenje – AED. V 
lanskem letu so izvedli sodelovanje s policijskim psom vodnikom v sklopu Svetovnega dneva oživljanja.   
 
Samo Beridan, vodja policijskega okoliša, občinski svet seznani z novico o odhodu v penzijo. Zahvali se načelniku 
Policijske postaje Nova Gorica, da mu je zaupal vodenje policijskega okoliša. Zahvali se tudi občinski upravi in vodstvu, 
saj je imel možnost spoznati Brice globlje, vse dosegati z dogovorom in poslušanjem eden drugega. Zahvali se tudi 
Milošu Protiću, kot predsedniku SPV Občine Brda za dobro in korektno sodelovanje.  
 
Župan Franc Mužič se zahvali za podano poročilo, ki je resnično vzpodbudno. Ob tej priliki pa se iskreno zahvali tudi 
Samu Beridanu, s katerim je občina zelo dobro sodelovala, saj je dialog tisti, ki je zelo pomemben.      
   

Ad 5. 
 
Sklep o določitvi cene socialno varstvene storitve pomoč družini na domu v Občini Brda za leto 2025 
 
Obrazložitev podata Nika Fabricijo Jug in Andreja Hladnik – vodja Centra za pomoč na domu.  
 
Pomoč družini na domu je socialno varstvena storitev, ki je namenjena upravičencem, ki imajo zagotovljene bivalne in 
druge pogoje za življenje v domačem okolju in se zaradi starosti ali invalidnosti ne morejo oskrbovati in negovati sami, 
njihovi svojci pa tovrstne oskrbe in nege ne zmorejo ali zanjo nimajo možnosti. Gre za različne oblike organizirane 
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praktične pomoči in uslug, s katerimi se upravičencem vsaj za določen čas nadomesti potrebo po institucionalnem 
varstvu v zavodu, drugi družini ali v drugi organizirani obliki. Na ta način ostanejo starejši ljudje dlje časa v svojem 
domačem okolju, hkrati pa se zmanjša pritisk na sprejem v domsko oskrbo. 
Storitev se prilagodi potrebam upravičenca in obsega naslednje sklope opravil: 

- pomoč pri temeljnih dnevnih opravilih, kamor sodijo naslednja opravila: pomoč pri oblačenju, slačenju, 
pomoč pri umivanju, hranjenju, opravljanju osnovnih življenjskih potreb, vzdrževanje in nega osebnih 
ortopedskih pripomočkov,  

- gospodinjska pomoč, kamor sodijo naslednja opravila: prinašanje enega pripravljenega obroka ali nabava živil 
in priprava enega obroka hrane, pomivanje uporabljene posode, osnovno čiščenje bivalnega dela prostorov z 
odnašanjem smeti, postiljanje in osnovno vzdrževanje spalnega prostora,  

- pomoč pri ohranjanju socialnih stikov, kamor sodijo naslednja opravila: vzpostavljanje socialne mreže z 
okoljem, s prostovoljci in s sorodstvom, spremljanje upravičenca pri opravljanju nujnih obveznosti, 
informiranje ustanov o stanju in potrebah upravičenca ter priprava upravičenca na institucionalno varstvo.  

 
Oseba je upravičena do pomoči na domu, če potrebuje najmanj dve opravili iz dveh različnih sklopov opravil. 
 
Zakon o socialnem varstvu v svojem 43. členu določa, da je socialnovarstvena storitev pomoč družini na domu kot 
socialna oskrba na domu javna služba, katere mrežo zagotavlja občina. Za območje Občine Brda od leta 2016 izvaja 
javno službo pomoči družini na domu Dom upokojencev Nova Gorica preko Centra za pomoč na domu.  
S strani izvajalca storitve je Občina Brda v skladu z določili Pravilnika o metodologiji za oblikovanje cen socialno 
varstvenih storitev prejela predlog nove ekonomske cene storitve pomoči družini na domu za leto 2025. Upoštevana 
izhodišča za izračun cene so obrazložena v Predlogu cene, ki je priložen gradivu.  
Ekonomska cena storitve pomoči družini na domu se izračuna tako, da se povprečne mesečne stroške preračuna na 
skupno število efektivnih ur. Teh bo v letu 2025 skupaj 525 efektivnih ur na mesec (105 ur na oskrbovalko). 
 
Na podlagi s strani DUNG-a pripravljenih izračunov izhaja, da nova ekonomska cena programa, določena na efektivno 
uro, znaša 30,98 EUR in je za 2,36 EUR oz. 7,6% višja kot v preteklem letu. 
 
V skladu z zakonom je občina dolžna kriti vsaj 50% navedene cene, preostali delež pa uporabniki storitve. Občinska 
uprava predlaga, da se cena storitve pomoči družini na domu za uporabnika zviša na 6,50 EUR za uro storitve in ta 
cena velja tudi na dan sobote, nedelje, praznike ter na dela prost dan. Zvišanje cene za uporabnika storitve je enako 
1,00 EUR na uro (prejšnja cena 5,50 EUR na uro).  
Na podlagi 130. člena Zakona o dolgotrajni oskrbi so povprečni mesečni stroški za neposredno socialno oskrbo 
uporabnikov zmanjšani za prispevek države. 
 
Delitev predlagane cene: 

 Ekonomska cena OBČINA BRDA Subvencija 
države, 130. 
člen ZDOsk 

UPORABNIKI 

LETO 2024 100% 72,94% 7,84% 19,22% 

Cena na uro storitve 28,62 Eur 20,88 Eur 2,24 Eur 5,50 Eur 

LETO 2025 100% 75,24% 3,78% 20,98% 

Cena na uro storitve 30,98 23,31 Eur 1,17 Eur 6,50 Eur 

 

Primerjalna analiza med sosednjimi občinami: 

POMOČ 
DRUŽINI 

NA DOMU 

MONG   
 

2025  

BRDA  
 

predlog 
2025 

KANAL  
ob SOČI 

2025 
 

MIREN- 
KOSTAN. 

2024 

RENČE- 
VOGRSKO 

2025 

ŠEMPETER 
-VRTOJBA 

2025 

AJDOVŠČINA 
 

2024 

VIPAVA 
 

2024 

Cena za 
uporabnika: 

        

delavnik 6,50 6,50 5,50 5,50 7,50 5,00 7,80 6,97 

nedelja 9,10 6,50 7,70 7,70 10,50 7,00 9,50 / 

praznik 9,75 6,50 8,25 8,25 11,25 7,50 10,00 / 

 
Predlog cene je obravnavala tudi Komisija za socialna vprašanja na seji dne 19. 3. 2025 in sprejela sklep:  
Komisija za socialna vprašanja se je seznanila s predlogom cene socialno varstvene storitve pomoči družini na domu. S 
predlogom se strinja in gradivo ocenjuje kot vsebinsko primerno za odločanje na Občinskem svetu Občine Brda. 
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Komisija podpira predlagano ceno storitve pomoč družini na domu v Občini Brda za leto 2025. Za v bodoče pa 
predlaga razdelitev cene za uporabnika z razliko za nedelje in praznike. 
 
Nadja Šfiligoj sprašuje, zakaj so na Centru za pomoč na domu neodzivni in se ne oglašajo na telefonske klice. Pove za 
primer, kateremu je bila tudi sama priča, ko oskrbovalka ni mogla do uporabnice. Le ta se je obrnila na ga. Nadjo za 
pomoč, da bi lahko prišli do uporabnice, ki so jo nato našli nepokretno in podhlajeno na tleh njene hiše. Tudi sama je 
klicala na center, vendar z njihove strani ni bilo odziva. Meni, da je center javna služba, ki mora biti vedno na voljo 
uporabnikom.  
 
Andreja Hladnik pojasni, da imajo socialne oskrbovalke službene mobilne telefone. Njihove številke so prikrite z 
namenom, da jih uporabniki ne kličejo tako pogosto. Na voljo pa so v pisarni.  
 
Nadja Šfiligoj meni, da je center servis uporabnikom, ki jim mora biti na razpolago med delovnim časom.  
 
Andreja Hladnik pove, da so na centru telefonsko vedno dosegljivi v delovnem času.    
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o določitvi cene socialno varstvene storitve pomoč družini na 
domu za leto 2025 
 

1. Občinski svet Občine Brda daje soglasje k predlagani ekonomski ceni socialno varstvene storitve, pomoč družini 
na domu Doma upokojencev Nova Gorica, v višini 30,98 EUR na efektivno uro. 

2. Subvencionirana cena socialno varstvene storitve pomoč družini na domu za uporabnika znaša 6,50 EUR na uro 
in velja tudi na dan sobote, nedelje, praznika ter na dela prost dan. 

3. Ta sklep prične veljati naslednji dan po objavi v Uradnem glasilu slovenskih občin, uporablja pa se od 1. 4. 2025 
dalje. 

 
Ad 6. 

 
Odlok o spremembi Odloka o Proračunu Občine Brda za leto 2025 
 
Spremembo Odloka o Proračunu Občine Brda za leto 2025 predstavi Beti Kumar.  
 
Občina Brda je ustanoviteljica Zavoda za turizem, kulturo, mladino in šport Brda.  
V skladu z 10. g členom Zakona o financiranju občin, se lahko posredni proračunski uporabniki občinskega proračuna 
(ZTKMŠ Brda), katerih ustanoviteljica je občina, zadolžijo in izdajo poroštva s soglasjem občine pod pogoji, ki jih določi 
občinski svet in če imajo te osebe zagotovljena sredstva za servisiranje dolga iz neproračunskih virov. Izdana soglasja 
se ne štejejo v največji obseg možnega zadolževanja občine.  
Pogodbena določila v posojilni pogodbi ali pogodbi o zavarovanju poroštva, ki jo sklenejo posredni proračunski 
uporabniki občinskega proračuna, katerih ustanoviteljica je občina, so nična, če določajo zavarovanje s stvarnim 
premoženjem,  ki je namenjeno izvajanju javne oz. gospodarske javne službe. 
Soglasje izda občinski svet. Obseg zadolževanja in obseg izdanih poroštev se določi z odlokom, s katerim se sprejme 
občinski proračun.  
Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda, je podal predlog zadolžitve za tri projekte (Linguae mundi, Bridge, 
STO), ki so financirani iz evropskih sredstev. Sredstva potrebujejo za premostitveno financiranje stroškov, torej do 
prejema EU sredstev s strani ustreznega ministrstva. 
 
Robert Feri pove, da je bilo že v lanskem letu s strani občinskega sveta podano soglasje k zadolžitvi v višini 90.000,00 
Eur. Zanima ga, ali je bil ta kredit že plačan in kdaj se planira plačilo premostitvenega kredita.  
 
Beti Kumar pove, da je ZTKMŠ Brda v zvezi z lanskim soglasjem k zadolžitvi zadeve izpeljal, ponavlja pa se projekt 
Bridge. Del projekta se je izpeljal v lanskem letu, drugi del pa bo v letošnjem letu. Projekt se ne podvaja. Določeni so 
tudi roki za prejem subvencije.  
 
Dr. Karola Petra Peršolja zanima, kdo je prejemnik sredstev.  
 
Beti Kumar pojasni, da sredstva prejme zavod, ki mora nato tudi v roku vrniti kredit. Občinski svet izda samo soglasje.  
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda sprejme Odlok o spremembi Odloka o proračunu Občine Brda za leto 2025, št. 2. 
2. Ta sklep velja takoj. 
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Ad 7. 
 
Poročilo o opravljenem nadzoru dela poslovanja Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda v 
letu 2024   
 
Poročilo o opravljenem nadzoru predstavi Simona Krese iz podjetja Krese d.o.o..  
 
Predmet nadzora je bil del poslovanja Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda na podlagi 
sklepa župana Občine Brda o začetku postopka nadzora, št. 0611-05/2024-01, z dne 6. 11. 2024. 
Cilj nadzora je bilo ugotoviti: 

• ali zavod izvaja dejavnost v skladu s programi in projekti in v okviru zagotovljenih sredstev, 

• ali je zagotovljena namenska poraba proračunskih sredstev, 

• ali je vzpostavljen sistem spremljanja poslovanja. 
 
Na podlagi ugotovitev opravljenega nadzora so potrebni določeni ukrepi Občine Brda in Javnega zavoda ZTKMŠ Brda z 
namenom izboljšanja poslovanja zavoda kot posrednega uporabnika proračuna občine.  
 
Predlogi ukrepov:  

• Občina Brda naj v pogodbi o financiranju ZTKMŠ Brda za namen spremljanja namenske porabe in financiranje 
javnega zavoda določi tudi upravičeno obdobje nastanka stroškov (npr. v koledarskem letu in morebitne prejete 
račune po zaključku koledarskega leta, običajno za mesec december, ki bremenijo proračun prihodnjega leta). 

•  Poleg letnega finančnega načrta in programa dela naj ZTKMŠ Brda pripravi in sprejme tudi dolgoročni program 
dela in razvoja zavoda oz. strateški načrt.  

• Glede finančnega načrta s programom dela zavoda naj vodstvo ZTKMŠ Brda dokumente še nadgradi na način, da 
bodo vključene vse formalne zahteve predpisov, jasna povezava med programom dela in načrtovanimi prihodki in 
odhodki ter da bodo postavke finančnega načrta načrtovane realno glede na program dela. Finančni načrt mora 
biti sprejet v predpisanih rokih.  

• Odhodki v finančnem načrtu naj bodo načrtovani ločeno za naslednje sklope: stroški za plačilo dela v skladu s 
kadrovskim načrtom, splošni stroški delovanja, programski materialni stroški in stroški investicijskega vzdrževanja 
ter nakup opreme. Glede na navedeno predlagajo v delu nadgradnjo sistema stroškovnih mest in priprave 
finančnega načrta ZTKMŠ Brda na način, da se načrtovane stroške materiala in storitev v celoti loči na splošne 
stroške delovanja zavoda, torej stroške, ki niso neposredno odvisni od obsega delovanja ter na programske 
stroške.  

• Predlagajo celovit pregled ustreznosti sistemizacije delovnih mest glede vrste in števila delovnih mest in 
kadrovskega načrta. V ta namen naj vodstvo zavoda za naslednje obdobje izdela popis nalog po dejavnostih z 
oceno obsega nalog in predlog glede zagotovitve kadrovskih virov, tako lastnih kot zunanjih. Navedena naj bo 
podlaga za pripravo kadrovskega načrta in finančnega načrta.  

• Vodstvo zavoda je odgovorno za realizacijo nalog, opredeljenih v programu dela in finančnem načrtu za 
posamezno leto ter vzpostavitev poslovanja v okviru zagotovljenih sredstev. V ta namen mora vzpostaviti realno 
načrtovanje poslovanja in predhodno pripravo podrobnejših načrtov izvedbe in financiranja aktivnosti in 
dogodkov, sistem spremljanja poslovanja ter pravočasno ukrepanje v primeru bistvenih odmikov pri poslovanju 
glede na načrtovano.  

• Glede na to, da je ZTKMŠ Brda javni zavod ustanovljen za izvajanje javne službe na področju turizma, kulture, 
mladine in športa ter da se mora javna služba izvajati trajno in nemoteno, predlagajo, da ustanovitelj sprejme 
odločitev o zagotovitvi pokritja pretekle izgube v delu, ki ga v okviru letošnjega leta zavod s svojim poslovanjem 
ne bo pokril z namenom, da s tem zagotovi nemoteno likvidnost poslovanja javnega zavoda. Tako bi odpravili 
neskladnost v zvezi z nedovoljenim zadolževanjem javnega zavoda z blagovnimi krediti pri dobaviteljih in 
zagotovili nemoteno izvajanje javne službe. V nadaljevanju pa se lahko občina ustanoviteljica odloča o 
morebitnem zniževanju obsega finančnega načrta zavoda in povečanju prihodkov zavoda, oz. ima tudi pristojnost, 
da prilagodi transferna sredstva v prihodnjem obdobju.  

 
Robert Feri meni, da je revizija prikazana na način, da se je pregledalo bilance in ugotovilo stanje. Potrebno bi se bilo 
bolj vsebinsko poglobiti, zakaj je do izgube sploh prišlo. Vsak zavod ima svet zavoda, ki je nadzorni organ. Kako je 
mogoče, da se je izguba vlekla že iz leta 2022 in kako, da se v vseh teh letih ni ukrepalo. Revizija je pokazala nek presek 
stanja oz. izgubo. Kakšni so vzroki za nastalo izgubo, zakaj je do tega prišlo ali obstaja pregled, koliko je še neplačanih 
računov do dobaviteljev.  
 
Simona Krese pove, da gre res za nek presek stanja. Analizirali so po postavkah. Primerjali niso samo finančnih planov  
(Reb 1 in Reb 2) ampak tudi realizacijo pred sprejemom spremembe financiranja. Iz določenih postavk je razvidno, da 
so bila sredstva porabljena že preden so bila odobrena dodatna sredstva, zato je navedeno, da v enem delu 
načrtovanje ni bilo realno oz. da se tistih stroškov, ki so že bili realizirani, ni prikazalo najmanj v višini že realiziranih 
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stroškov. Razloga sta lahko dva. Ali se tako zapira finančni načrt ali gre dejansko za pomanjkljivo spremljanje 
poslovanja. Enako je razvidno na prihodkovni strani.  
Odprtih računov do dobaviteljev je bilo v višini 73.326,00 Eur na dan 31. 12. 2024.  
 
Robert Feri sprašuje, kaj narediti za naprej, da se to ne bo ponavljalo. Neizpodbitno dejstvo je, da mora občina pokriti 
izgubo. Kakšna so priporočila za naprej oz. kako nastaviti realne plane in pričakovanja.  
 
Simona Krese pove, da je podano eno priporočilo in sicer da se loči programski del stroškov od splošnih stroškov. 
Občina se bo verjetno odločila financirati vsak program posebej (turizem, kultura, mladina, šport). Potrebno bo 
pripraviti realni načrt. Odgovornost vodstva je, da posluje v okviru tega kar ima zagotovljeno in da postavi realen plan.  
 
Roberta Feri še zanima, zakaj en teden po objavi revizijskega poročila svet zavoda, kot najpomembnejši organ zavoda, 
le tega ni prejel in zakaj Svet zavoda ni vabljen na sejo občinskega sveta.  
 
Župan Franc Mužič se revizorki zahvali za poročilo. Zaradi vsega, kar se je dogajalo je potrebno narediti nek presek. 
Sedaj je pomembno, kako naprej. Revizijo je bilo nujno potrebno narediti in pokazala je določene rezultate. Bolj 
pomembno je, da mora za tem stat ustanovitelj, ki bo izgubo poravnal. Potrebno je najprej ugotoviti ali so bila 
sredstva porabljena na transparenten način. To analiza tudi kaže. Porabljenih je bilo več sredstev, kot jih je bilo 
zagotovljenih. Zavod prav tako ni ustvaril prihodkov iz drugih virov.   
 
Župan Franc Mužič pove, da je bilo revizijsko poročilo predstavljeno na kolegiju podžupanov in predstavnikom 
svetniških skupin. Prav tako se je strinjal s tem, da se poročilo čim prej predstavi občinskemu svetu. Dejstvo pa je, da 
zavod ne bo mogel več koristiti sredstev, kot jih bo imel zagotovljenih s strani ustanovitelja.  
 
Jurij Špacal pove, da je revizijsko poročilo zelo korektno napisano. Podani so predlogi in ocenjene napake. Sam bi dal 
samo en predlog in sicer, da se pripravi plan dela ali stroškovnik. To je ključno. Zavod mora delati po nekih pravilih. 
Strinja se, da je potrebno to čim prej naredit, da se točno ve, kaj občina financira, v kakšnih stroških in na kakšnem 
nivoju. Stroški morajo biti realno prikazani. Prelagati odgovornost je nesmiselno, pomembno je le, da vsi opravijo svoje 
poslanstvo. Naloga ustanovitelja je, da poda usmeritve za naprej. Poudari tudi, da je pomembno poravnati vse račune 
dobaviteljem, svet zavoda pa se mora posvetiti terjatvam.  
 
Dr. Karol Peter Peršolja pove, da ni ravno zadovoljen z revizijskim poročilom. Nekega konkretnega povzetka ni zasledil. 
Glede na to, da je bila pregledana vsaka postavka bi pričakoval, da bi bilo napisano, kaj je bilo upravičeno in kaj ne. 
Prav tako določen strošek, ki je bil neupravičen, je potrebno ugotoviti tudi zakaj ni bil upravičen. Pogreša vlogo sveta 
zavoda, ki je nek most med ustanoviteljem in samim zavodom. Svet zavoda bi moral z veliko večjo resnostjo opraviti 
nadzorstveno funkcijo, kot jo je do sedaj.   
 
Simona Krese pojasni, da je zelo težko primerjati, če niso postavljeni jasni kriteriji, kaj je upravičeno in kaj ne. V 
proračunu je vse navedeno na eni postavki. V proračunu je nešteto vsebin, kaj se bo financiralo. V pogodbi o 
financiranju so posebej ločeni stroški za plače, materialni stroški in investicije. Ni nobenega dodatnega kriterija, kaj je 
upravičeno in kaj ne. V finančnem načrtu pa se je dalo več primerjati, ker je bilo poslovanje razdeljeno glede na 
stroškovna mesta. Vsebinsko so bile zadeve knjižene tam, kjer so morale biti. Zato je potrebno zastaviti več na 
programu in bolj jasno načrtovati. Vse se začne s proračunom, nato pogodbo o financiranju, ki bo določila vse štiri 
ključne dejavnosti in upravičeno obdobje financiranja. Dejstvo je, da se določene postavke niso realizirale v okviru 
načrta in da se tudi med letom ne realizirajo ter da je potrebno več sredstev, predvsem za promocijo.  
 
Dr. Karol Peter Peršolja meni, da bi se morala kot strokovnjakinja iz tega področja opredeliti do določenih stroškov. V 
kolikor nima vseh zadovoljivih odgovorov, bi se morala pozanimati, zakaj je do nečesa prišlo in do tega zavzeti tudi 
določeno stališče. Želel bi pregled za nazaj in da se izvaja preventivne ukrepe, da ne bi prišlo spet do enake zadeve.  
 
Jurij Špacal pove, da revizija ne more vedeti kateri stroški so bili upravičeni in kateri ne. Nikakor ne more delati tržne 
analize. Opozorilo je bilo dano glede prekoračitve sredstev. Bistvo je, da zavod ni posloval s finančnim načrtom, ker ga 
ni imel. Vse kar je bilo ocenjeno na prihodkovni strani je bilo precenjeno in na stroškovni strani podcenjeno. 
Bistvenega pomena je finančni načrt po postavkah, ki mora biti pripravljen že novembra za naslednje leto. Na sestanku 
svetniških skupin je bilo dogovorjeno, da svet zavoda naredi plan nujnih aktivnosti v letu 2025. Ko bo plan ovrednoten 
stroškovno, se bo vedelo kakšno je stanje.  
 
Goran Simčič pojasni, da revizija določenih stvari ne more z gotovostjo potrdit, ker nima določenih dokazil. Da 
nadzornik lahko opravlja funkcijo nadzora mora biti sprejet finančni plan, ki ga seveda potrdi občinski svet s sprejetjem 
proračuna.   
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Robert Feri se strinja s tem, da je potrebno narediti nek presek in pokriti izgubo. Svet zavoda je najbolj pomembno 
telo v zavodu in moral bi prejeti revizijsko poročilo in biti prisoten na seji občinskega sveta. Ponovno apelira na to, da 
se na to temo sestaneta svet zavoda in občinski svet.  
 
Župan Franc Mužič meni, da so se zadeve razčistile že s tem, ko so se sestali s predstavniki svetniških skupin in 
podžupani.  
 
Uroš Peterc, kot član sveta zavoda, prosi za besedo.  
 
Na glasovanje je bil dan sklep 

- Dovoli se, da se Uroš Peterc, kot član sveta zavoda, vključi v razpravo.   
 
ZA je glasovalo 13 svetnikov. Sklep je sprejet.  
 
Uroš Peterc meni, da iskati krivce za nastalo situacijo je neproduktivno. Marsikaj je šlo narobe. Vsi skupaj niso opravili 
svoje naloge, tako svet zavoda, občinski svet kot direktorica zavoda. Kar nekaj mesecev je že, odkar je zaprosil za 
skupen sestanek, saj se je govorilo, da svet zavoda ne opravlja svoje naloge. Svet zavoda je omejen v svojih nalogah in 
pooblastilih. Občinski svet je ustanovitelj in lastnik, ki financira zavod. Občinski svet je potrdil strategijo turizma vredno 
več kot 8 mio EUR. Potrebno se je pogovarjat in zastaviti pravilen način za naprej.  
 
Jurij Špacal pojasni, da je svet zavoda tisti, ki mora nadzirati delovanje zavoda in mogoče mesečno poročati 
ustanovitelju o porabi proračunskega denarja.  
 

Ad 8. 
 
Poslovno poročilo ZTKMŠ Brda za leto 2024 
 
Poslovno poročilo predstavi Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda.  
 
MERLJIVI CILJI ZTKMŠ Brda 2024 
 
1. 1. Finančni načrt ZTKMŠ Brda 
Kriterij delež lastnih sredstev: 

• do 15 % lastnih sredstev 
 
1. 2. Delovanje na področju turizma 
Kriterij za delovanje na področju turizma: 

• ohranjanje št. nočitev na nivoju leta 2024 (53.698 nočitev). 

• ohranjanje prihodkov iz naslova turistične takse na nivoju leta 2024 (101.162,80 €). 
 

1. 3. Delovanje Vile Vipolže 
Kriterij trženja Vile Vipolže: 

• 20 plačljivih dogodkov in poročnih slavij 
 
1. 4. Delovanje na področju Mladinskega centra in mladinskega dela 
Kriteriji za delovanje na področju mladinskega dela: 

• organizacija poletnega in zimskega varstva (vključenost 150 otrok v poletnem obdobju, vključenost 20 otrok v 
zimskem obdobju) 

• organizacija vsaj enega dogodka ali delavnice, obšolskih aktivnosti za otroke in mlade na mesec 

• vključenost otrok in mladih v Mladinski center – do 50 otrok na teden 
 

1. 5. Delovanje na področju športa 
Kriterij za ocenjevanje uspešnosti: 

• gostovanje vsaj enega večjega športnega dogodka na mednarodnem nivoju 

• gostovanje vsaj enega večjega športnega dogodka na državnem nivoju 
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DOSEGANJE MERLJIVIH CILJEV 
 
1.1. Finančni načrt ZTKMŠ Brda 

 

 
 

1. 2. Delovanje na področju turizma 
V Brdih so imeli že v letih 2021 in 2022 indekse, ki so izkazovali več kot 35 % rast nočitev glede na rekordno in vzorčno 
predkoronsko leto 2019. V letu 2023 so zaradi zaprtja hotela San Martin ter spremenjene strategije delovanja Grediča 
beležili upad nočitev, v letu 2024 pa ponovno rast. 31.423 gostov (104,9 % napram letu 2023) je ustvarilo 55. 859 
nočitev (104 % napram letu 2023). 
 
1. 3. Delovanje Vile Vipolže 
Leto 2024 je bilo po številu dogodkov precej uspešnejše od prejšnjega leta. Skupaj se je v Vili Vipolže odvilo 76 
dogodkov in 34 sklenitev zakonskih zvez. Zabeležili so 13 plačljivih najemov prostorov Vile Vipolže poleg tega so imeli 
tudi 6 tudi najemov za organizacijo kulturnih dogodkov s strani lokalnih društev, kjer so zaračunali le stroške čiščenja 
in priprave prostorov, saj želijo društva spodbuditi k organizaciji tovrstnih dogodkov. 
Povečalo se je tudi število poročnih slavij, v letu 2024 so napolnili vse termine v glavni poročni sezoni od sredine maja 
do sredine oktobra. Skupaj so imeli 27 najemov kletnih prostorov za poročno slavje, kar je nekoliko več kot v 
prejšnjem letu, saj so imeli tudi nekaj najemov za poroke na petek ter nedeljo in ne le ob sobotah. 
Število poslovnih dogodkov se je v letu 2024 nekoliko povečalo v primerjavi z letom 2023. Vseeno pa so podobno kot v 
letu 2023 imeli še vedno kar nekaj povpraševanj, ki pa jih ni bilo mogoče realizirati zaradi velike zasedenosti Vile 
Vipolže z drugimi dogodki. Tudi letos so tako kot lani zabeležili štiri večdnevne poslovne dogodke: kongres klinike 
Golnik, dvodnevni sestanek Calcita, dogodek Evropske prestolnice kulture Chemnitz ter dogodek Posoškega 
razvojnega centra. Opažajo tudi, da se kar nekaj subjektov ponovno vrača v Vilo Vipolže in organizirajo tu dogodke 
vsako leto znova. V letu 2024 so zabeležili 4 poslovne dogodke, ki se v Vili Vipolže odvijajo že vsaj dve leti zapored ali 
več. 
Vila Vipolže je gostila tudi veliko dogodkov lokalnih društev kot so 35. obletnica 1. Tabora Slovenske kmečke zveze v 
Goriških brdih, koncert MoPZ Srečko Kumar, Stand-up komedija v organizaciji Mladinskega društva Hum, 10. obletnica 
mladinskega kluba Cerovo, praznični koncert Pihalnega orkestra Brda, plesni nastop #Lospravilos, predavanja Osnovne 
šole Alojza Gradnika Dobrovo ter koncerte Glasbene šole Nova Gorica. 
Vila Vipolže je opravila ponovno ocenjevanje za certifikat Green key ter znak Slovenia Green za sobe, atrakcijo, 
kongresni prostor in kulinariko in ga uspešno ponovno podaljšala za eno leto.  
 
1. 4. Delovanje na področju Mladinskega centra in mladinskega dela 
V letu 2024 je bilo varstvo organizirano in izpeljano tako v času zimskih, kot tudi poletnih počitnic. Tudi v jesenskem 
terminu so razpisali počitniško varstvo, vendar se ni izvedlo, ker je bilo premalo prijavljenih otrok. Počitniški teden je 
imel kar dva prosta dneva (praznik), kar je seveda bil razlog za manjše zanimanje kot običajno. Zanimanje za poletno 
počitniško varstvo je bilo tudi letos zelo veliko, zato so dodali dodaten teden (8. termin). 
 
1. 5. Delovanje na področju športa 
Mednarodna kolesarska dirka 1. Velika nagrada Brda - Collio (19. 3. 2024) 
Dirka je uvrščena v mednarodni koledar svetovne kolesarske zveze UCI 1.2. Dirki so dodali čezmejno noto, saj je 
potekala tako po slovenskem kot italijanskem delu Brd. Trasa dirke Grad Dobrovo – Medana – Plešivo – vstop v Italijo 
(Ceglo) – vstop v Slovenijo (Vipolže) – Dobrovo … Na dirki je nastopilo 30 ekip iz 14 držav, 176 kolesarjev, 30 različnih 
narodnosti. Dirka je bila deležna tudi neposrednega prenosa preko MMC portala na RTV SLO 2, ter preko linka v tujini. 
 
Kolesarska dirka Dirka po Sloveniji (14. 6. 2024) 
Dirka po Sloveniji je v letu 2024 ponovno zavila tudi v Brda. Kolesarji so se pripeljali po Osimski cesti ter skozi 
Podsabotin podali proti Humu, skozi vas Kojsko do Gonjač. Na stolpu v Gonjačah smo imeli POI točko, na kateri so 
uprizorili posebno animacijo z različnimi društvi in s tem posebej pritegnili kamero z zračnim posnetkom. Kolesarji so 
skozi Šmartno zapeljali do Dobrovega, nadaljevali proti Medani do Ceglega, se spustili v Vipolže in skozi Dolnje in 
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Gornje Cerovo na Hum, kjer so se usmerili proti Števerjanu. S traso dirke so zaobjeli celotna Brda, ki so bila tako 
ponovno deležna neposrednega TV prenosa. 
 
Razpisi LAS, STO in MGRT 
 
Projekti LAS: 
1. V letu 2023 so na novo vstopili v partnerstvo pri skupnem projektu KOLESARSKE POTI za vzpostavitev novega 

kolesarskega produkta, ki bo med sabo povezal Brda, Miren-Kostanjevico, Novo Gorico in Vipavsko dolino. Velik 
del projekta z označitvijo nove kolesarske poti v naravi je bil izveden v letu 2024. Nekaj aktivnosti kot so 
kolesarska delavnica, ogled primera dobre prakse Dravska kolesarska pot ter promocija pa se izvede v letu 2025. 2 

2. Kot partner projekta DIGI točke so z Obrtno zbornico Nova Gorica pridobili novo DIGI točko v Mladinskem centru 
Brda, katera je delovala do novembra 2024, ko so pogodbo o sodelovanju podaljšali še za 1 leto. 
 

Projekti STO: 
1. Prijavili so se na razpis Slovenske turistične organizacije STO za promocijo destinacij in bili na razpisu uspešni (80 

% sofinanciranje oz. 21.000 €). 
 

Projekti MGRT: 
1. Na MGRT so se prijavili na razpis za pridobitev trajnostnih in okoljskih znakov za Vilo Vipolže in s tem podaljšali vse 

zelene ključe.  
 
Čezmejni razpisi SPF EZTS GO! 2025 in INTERREG 
1. BRIDGE: Kot glavni partner projekta so bili uspešni pri prijavi na 1. poziv v letu 2023 in pridobili projekt za 

valorizacijo Krčnika in Kotlin kot tudi ozaveščanje prebivalstva in gostov glede pomena ogroženih območij znotraj 
Nature 2000 in območij naravnih vrednost. Partner projekta je združenje AESON, ki deluje na območju 
Staranzana. V letu 2024 so pričeli z izvajanjem prvih aktivnosti in sicer: zamenjali so ograjo pri naravnem 
kamnitem mostu Krčnik in dodatno s stopnicami uredili dostop do te znamenitosti. Pripravili so idejno zasnovo za 
ureditev interpretacijske sobe v 3. nadstropju Gradu Dobrovo ter posneli video, ki bo služil za predstavitev skozi 
VR očala.  

2. LINGUAE MUNDI: Skupaj z občino Krmin so kandidirali na 2. razpisu in bili kot partner projekta tudi tokrat uspešni. 
V letu 204 so tako začeli na pripravah aktivnosti in vsebin za nov festival, ki postavlja v ospredje ohranjanje jezikov 
manjšin z vsemi specifikami.  

3. KULTURNE POTI EVROPE – MARTINOVA POT: Sodelovali so tudi pri projektu za razširitev kulturne poti Martinov 
krog, ki poteka v čezmejnem območju. Šmartno s cerkvijo Sv. Martina so vključili v zanko nove poti. V Vili Vipolže 
pa bo v letu 2025 potekal strokovni posvet na to temo. 

 
Ad 9. 

 
Soglasje k zadolžitvi Javnega zavoda Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda   
 
Obrazložitev poda Tina Novak Samec – direktorica ZTKMŠ Brda.  
 
ZTKMŠ Brda je Občinski svet Občine Brda v skladu z 10. g členom Zakona o financiranju občin (ZFO-1; Uradni list RS, št. 
123/06, 57/08, 36/11, 14/15 – ZUUJFO, 71/17, 21/18 – popr., 80/20 – ZIUOOPE, 189/20 – ZFRO, 207/21 in 44/22 – 
ZVO-2) in 12. členom Odloka o proračunu Občine Brda za leto 2025 zaprosil za izdajo soglasja k zadolžitvi v znesku 
163.000,00 EUR.  
 
Kredit potrebujejo za premostitveno financiranje stroškov treh projektov, za katere imajo odobrena nepovratna 
sredstva, do nakazila subvencije s strani pristojnih ministrstev.  
 
ZTKMŠ Brda ima v teku tri projekte, financirane z evropskimi sredstvi:  
 

 Naziv projekta STROŠEK (EUR) 

SOFINANCIRANO 
-SUBVENCIJA 
(EUR) 

predvideni 
datum prejema 
subvencije 

STO 26.000,00 21.000,00 28.2.2026 

Bridge 90.170,00 90.170,00 30.4.2026 

Linguae mundi 52.100,00 52.100,00 30.4.2026 

Skupaj 169.270,00 163.270,00   
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V postopku zbiranja ponudb so prejeli dve ponudbi bank, od tega eno nezavezujočo. Narejeno je bilo poročilo 
finančnega svetovalca in kot najugodnejša je bila izbrana ponudba Deželne banke Slovenije d. d.. 
Za servisiranje dolga že imajo v finančnem načrtu zagotovljena neproračunska sredstva.  
 
Robert Feri predlaga dialog med vpletenimi v delovanje zavoda. Občina ima do tega zavoda neka pričakovanja, zavod 
je javni, občina pa ustanovitelj in glavni financer. Zavod naj pove, kaj lahko z določenimi sredstvi, kadri, strokovnostjo 
in kompetencami naredi. Preden se sprejema proračun bi predlagal, da se občinskemu svetu predstavi plan dela 
zavoda za leto v naprej. Občinski svet se bo opredelil do tega ali je možno financirati celoten plan oz. doreči, kaj je 
najbolj nujno in kaj se lahko črta.  
 
Župan Franc Mužič pojasni, da je postopek tak, da zavod najprej pripravi načrt delovanja, ki ga preda občinskim 
strokovnim službam. Te ocenijo ali je plan realen ali ne. Občinski svet načrt delovanja zavoda odobri s sprejemom 
proračuna oz. rebalansom proračuna. Svet zavoda pa je tisti, ki mora nadzorovat porabo finančnih sredstev.  
 
Robert Feri pove, da si tako občinski svet kot svet zavoda želita skupnega sestanka na to temo.  
Doda še, da z zagotovitvijo sredstev z rebalansom proračuna v maju, bo Praznik češenj težko izvedljiv.  
 
Dr. Karol Peter Peršolja predlaga, da se preko zavoda ne sofinancirajo profitni dogodki.  
 
Damjan Birtič prosi direktorico Tino Novak Samec za podrobnejši opis projektov, zaradi katerih se bo zavod zadolžil in 
kakšna je njihova vsebina.  
 
Tina Novak Samec poda pojasnilo:  
Projekta Bridge in Linguae Mundi sta 100% financirana in zavod tukaj nima nobenih stroškov.   
1. Projekt Bridge je bil najprej zastavljen s ciljem vzpostavitve tematske poti od Kotlin do Krčnika. S tem bi lahko 

izvajali vodene ture in nekoč tudi začeli tržit. Tekom projekta, ko je bil ta že odobren, so bili v postopku pridobitve 
soglasja Zavoda RS za varstvo narave. Bili so opozorjeni, da se je spremenila zaščita tega območja in sicer, da ne 
spada samo v Naturo 2000 ampak je bilo klasificirano kot področje Naravne vrednote Slovenije. To pomeni, da se 
v ta prostor ne sme posegati, zato vzpostavitev tematske poti z minimalnimi posegi ni bila dovoljena. Skladno s 
tem je bilo dogovorjeno, z Direkcijo RS za vode in Zavodom RS za varstvo narave in vsemi, ki so bili v postopku 
podajanja soglasij, da se pri Krčniku lahko obnovi ograjo zaradi varnosti. Postavili so tudi nove stopnice zaradi 
lažjega dostopa do mosta, zamenjane so bile obstoječe table tako pri Krčniku kot pri Kotlinah. Večji del sredstev 
pa je namenjen investiciji v 3. nadstropju Gradu Dobrovo, kjer bo vzpostavljena nova vsebina, ki bo izobraževalne 
narave. Gre za poudarek na urbanih območjih, na varovanje rastlinskega in živalskega sveta, VR očala za 
interaktivno vsebino o Brdih. Poleg tega bodo tudi določene didaktične igre v sobi, ki bodo vplivale na vseh 5 
čutov. Vzpostavila se bo vsebina, namenjena otrokom, šolam in družinam. 

2. Projekt Linguae Mundi – gre za partnerstvo skupaj z Občino Krmin. Projekt je osredotočen na ohranjanje jezikov 
manjšin, specifika je jezik našega prostora, kjer se uporablja slovenski jezik. Prostor je zgodovinsko pomemben, 
Italija in še prej Germanski svet, Furlanija Julijska krajina. V skladu s tem bo organiziran večji posvet v Vili Vipolže, 
kjer se bo gostilo strokovnjake iz različnih koncev Evrope, kjer še obstajajo manjšine. Organizirani bodo 
spremljevalni dogodki, kjer se bo vključilo številne briške ponudnike, tudi z vidika prikaza obrti in ostalih izzivov z 
območja Brd s poudarkom na jeziku, ki se še ohranja. Poleg tega se bo nabavilo interaktiven monitor, kjer bodo 
prikazani jezikovni vidiki, zgodovinski orisi, itd.  

3. Projekt STO – gre za razpis za sofinanciranje promocije vodilnih destinacij. Iz tega naslova STO postavlja kriterije 
glede na velikost posamezne destinacije in število nočitev. Gre pa za sredstva za promocijo destinacije.   

   
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP o izdaji soglasja k zadolžitvi Zavoda za turizem, kulturo, mladino in 
šport Brda v letu 2025 
 

1. Občinski svet Občine Brda soglaša, da se Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda v letu 2025 zadolži za 
kritje stroškov treh projektov v znesku 163.000,00 EUR do prejema subvencije s strani financerjev projektov – 
pristojnih ministrstev. 

2.  Zavod za turizem, kulturo, mladino in šport Brda bo zagotovil sredstva za servisiranje dolga iz neproračunskih 
virov.  

3. Ta sklep velja naslednji dan po začetku veljavnosti Odloka o spremembi Odloka o proračunu Občine Brda za leto 
2025, št. 2. 
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Ad 10. 
 
Imenovanje predstavnikov Občine Brda v Svet zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo   
 
Obrazložitev poda Anita Manfreda.  
 
Občina Brda je prejela poziv Osnovne šole Alojza Gradnika Dobrovo za imenovanje predstavnikov ustanovitelja v Svet 
zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo.   
Svet zavoda šteje 11 članov:   

• 3 predstavniki občine ustanoviteljice; 

• 5 predstavnikov delavcev zavoda;   

• 3 predstavniki staršev  
 
Mandat članov sveta zavoda traja štiri leta in so po preteku mandata lahko ponovno imenovani oziroma izvoljeni 
največ dvakrat zaporedoma.   
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda je dne 5. 2. 2025 pozvala vso zainteresirano 
javnost, da posredujejo predloge za predstavnika Občine Brda v  Svet zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo. 
Ker sta do roka prispela samo dva predloga je Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja pri Občini Brda 
dne 26. 2. 2025 ponovno objavila poziv za posredovanje predlogov.       
 
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja je prejete predloge obravnavala na 5. redni seji dne 17. 3. 2025 
in sprejela sklep:  
Komisija za mandatna vprašanja, volitve in imenovanja predlaga Občinskemu svetu Občine Brda, da za predstavnike 
Občine Brda v Svet zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo imenuje:  

• Hano Jontez, Šmartno 78a, 5211 Kojsko 

• Jadranko Rusjan, Neblo 9d, 5212 Dobrovo v Brdih 

• Boštjana Tišmo, Vipolže 31, 5212 Dobrovo v Brdih   
 
Na glasovanje je bil dan in soglasno sprejet SKLEP  
 

1. Občinski svet Občine Brda v  Svet zavoda Osnovna šola Alojza Gradnika Dobrovo za štiriletno mandatno obdobje 
imenuje   

• Hana Jontez, Šmartno 78a, 5211 Kojsko 

• Jadranka Rusjan, Neblo 9d, 5212 Dobrovo v Brdih 

• Boštjan Tišma, Vipolže 31, 5212 Dobrovo v Brdih   
2. Ta sklep velja takoj.  

 
Ad 11. 

 
Odgovori na pobude in vprašanja svetnikov 18. redne seje 
 
Nika Prinčič 
Presenečena je nad ceno 70.000 Eur za ureditev prometne ureditve v športnem parku Vipolže. Potrebno bo ukiniti 
obstoječi cesti priključek in urediti nov priključek na drugi strani, da se lahko uredi prehod za pešce. Ni sicer zasledila, 
kaj bi bil vzrok, da se to naredi, sklepa pa, da je to povezano s prometno varnostjo in meni, da projektant trenutno 
potrjuje, da je prometna situacija na tem odseku, nevarna. V to ceno naj bi bilo vključenih tudi 38 parkirnih mest, ki bi 
bila seveda dobrodošla, vendar je na prvem mestu varnost otrok.  
 
Robert Feri  
Naveže se na odgovor glede ureditve kontejnerskih mest saj z njim ni povsem zadovoljen. Popolnoma razume, da je 
postavitev panelne ograje cenejše, vendar je glavni namen ograje ta, da se kontejnersko mesto zakrije. Panelna ograja 
v nobenem primeru kontejnerskega mesta ne zakrije in za primer kontejnersko mesto v Vipolžah pri Rošu, ker ograja 
sega ne cesto je označena s prometnim znakom za oviro. Apelira, da kot je zapisano v strategiji o enotni urejenosti 
ekoloških otokov, da se tega tudi držimo.  
 
Dr. Karol Peter Peršolja  

• Čiščenje poti iz vrha Gonjač do avtobusne postaje – predlaga, da se uredi s čim manjšimi stroški oz. s pomočjo 
Režijskega obrata Občine Brda 

• Glede avtobusnih prevozov pove, da je zapisano, da v zvezi s tem potekajo pogovori. Prosi za dodatno obrazložitev.  
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Anita Manfreda pojasni, da bi v dveh mesecih že lahko imeli v zvezi s tem bolj jasne odgovore in s septembrom začeli z 
novimi cenami. DUJP se trenutno usklajuje z izvajalcem storitve.  
 
Teja Jelina  
Podaja predlog na odgovor glede manjkajočih označb. Predlaga, da se prvo označijo tisti kraji, ki še niso (Medana, 
Ceglo, Hum, Gornje Cerovo). Ostale table pa naj ostanejo kot so, razen, če župan presodi, da se dodatno zagotovijo 
sredstva in se tudi ostale table zamenja.  
 
Jurij Špacal  
Zahvali se za odgovore glede določenih prioritet za vzdrževanje oz. prenovo cest ter glede pridobivanja ponudbe za 
postavitev svetilk javne razsvetljave na območjih, kjer ni obstoječega omrežja javne razsvetljave.   
 

Ad 12. 
 
Pobude in vprašanja svetnikov 
 
Teja Jelina 
1. Na relaciji Gonjače – Kojsko v smeri krožišča je opaziti prehitro vožnjo voznikov skozi naselje. Na ovinku pri 

posestvu Peterc sta dve hiši, od katerih ena nima izhoda na pločnik in tudi če bi se želela pridružiti na drugo stran 
cestišča, nima prehoda za pešce. Ureditev prehoda za pešce bo mogoče težko izvedljivo, predlaga pa se vsaj 
postavitev prometnega znaka za omejitev hitrosti kljub temu, da je območje vasi in omejitev hitrosti 50km/h. 
Predlaga, da občina pošlje poziv na DRSI.  
 

 
 

2. Predlaga ohranjanje spomenikov z izrednim čiščenjem in vzdrževanjem. Opaža se, da so nekateri v zelo slabem 
stanju in slabo vzdrževani. Predlaga pripravo letnega plana za vzdrževanje spomenikov in ohranjanje le teh.  

 
Miloš Protić  
1. Na odseku ceste v Podsabotinu, na blagem ovinku pred pokopališčem, kjer je tudi parkirni prostor, se ob velikih 

nalivih voda izteka na cesto. Tudi del ceste v Podsabotinu, ki je na novo asfaltiran, pri avtobusni postaji, se iz 
zgornjega dela vasi zliva precej vode, ki ostaja na cestišču. Predlaga, da se opozori pristojne službe.  

2. Na 15. redni seji je podal pobudo glede prekopavanja ceste v Imenju, asfaltacije in vdorov. Sedaj se prekopava 
cesto in je priložnost, da se to primerno spremlja. V takih primerih je smiselno pogledat ali bi se splačalo 
sofinancirati obnovo cest v tistem delu, kjer investitor že izvaja dela in podati predloge za rebalans proračuna.  

3. Predlaga, da se v vsaki številki Briškega časnika ozavešča občane o pravilnem odlaganju komunalnih odpadkov. 
Mogoče bi bilo smiselno v ozaveščanje vključiti tudi šolo in otroke.  
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Nika Prinčič 

 

 
Nadja Šfiligoj  
1. Podpre pobudo za ponovno vzpostavitev peš poti med Dobrovim in Biljano (t.i. Kaniža). To je edina peš pot mimo 

ovinkov na glavni cesti, ki je varna. Otroci in krajani se vedno več poslužujejo te poti vendar naletijo na oviro, saj 
lastnik zemljišča zapira pot.  

2. Kot predsednica Komisije za socialna vprašanja predlaga, da se v rebalansu proračuna zagotovi dodatna sredstva 
za redno vzdrževanje in obnovo neprofitnih stanovanj, saj so ta v zelo slabem stanju. 
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3.  
 

 
 
Anja Pertovt  
1. Ponovno poda pobudo za skupno srečanje občinskega sveta in Sveta zavoda ZTKMŠ Brda.   
2. Ali se je Občina Brda prijavila na Javni razpis Fundacije za šport za sofinanciranje gradnje športnih objektov in 

površin za šport v naravi v letu 2025, s katerim projektom in zakaj je bil izbran.      
 
 
 
 

Ad 13.  
Realizacija sklepov 18. redne seje 
 
Sklepi 18. redne seje so bili realizirani. Pripomb ni bilo.  
 
 
 
 
Seja zaključena ob 20.22.  
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